

**THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION.
IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE.**

30 December 2019

Dear Shareholder,

Unaudited Semi-Annual Report and Accounts of Fidelity Funds for the Period Ended 31 October 2019

We are pleased to inform you that the unaudited Semi-annual Report and Accounts of Fidelity Funds for the period ended 31 October 2019 is now available and accessible via the Fidelity Website* at www.fidelity.com.hk/literature_download_en.

Shareholders may request for printed copies of the unaudited Semi-annual Report and Accounts free of charge. Should you have any enquiries, please contact the Fidelity Investor Hotline^ at +852 2629 2629.

Thank you for your continued support of Fidelity.

Yours faithfully,



Daisy Ho
Managing Director, Asia Ex Japan and Middle East
Signed on behalf of FIL Investment Management (Hong Kong) Limited
As the Hong Kong Representative of Fidelity Funds

* The website has not been reviewed by the Hong Kong Securities and Futures Commission.

^ International Toll-free Number +800 2323 1122, available to calls from Australia, Canada, Japan, South Korea, Malaysia, New Zealand, the Philippines, Singapore, Taiwan, Thailand and USA. The "+" sign represents the International Access Prefix. China Toll-free Number: 4001 200632. Service may not be available for certain mobile carriers; call may incur charges imposed by the service providers. The Fidelity Investor Hotline is available from 9am to 6pm, Monday to Friday (except Hong Kong public holidays).

此乃重要文件，務請即時細閱。如有任何疑問，請諮詢專業意見。

親愛的股東：

富達基金截至 2019 年 10 月 31 日止期間之未經審核半年報告與帳目

我們欣然通知您，富達基金截至 2019 年 10 月 31 日止期間之未經審核半年報告與帳目現可透過富達網頁* (www.fidelity.com.hk/literature_download_zh) 查閱及下載。

股東可聯絡我們免費索取有關未經審核半年報告與帳目的印刷本。如有任何查詢，請致電富達投資熱線^ +852 2629 2629。

感謝您對富達一直的支持。



富達基金（香港）有限公司
（富達基金的香港代表）
董事總經理 亞太區（日本除外）及中東地區
何慧芬 代表簽署

二零一九年十二月三十日

* 此網頁未經香港證券及期貨事務監察委員會審核。

^ 國際免費服務熱線為+800 2323 1122，適用於以下地區：澳洲、加拿大、日本、南韓、馬來西亞、新西蘭、菲律賓、新加坡、台灣、泰國及美國。號碼前的「+」符號代表國際直撥號碼。中國免費服務熱線為 4001 200632。此服務可能不適用於部份流動電話服務供應商；通話可能經由服務供應商收取費用。富達投資熱線的服務時間為逢星期一至星期五上午 9 時至下午 6 時（香港公眾假期除外）。

「富達」、Fidelity、Fidelity International、Fidelity International 標誌及 F 標誌均為 FII Limited 的商標。